
eiGemeente Huizen

Onderwerp: Verslag bewonersbijeenkomst VIsioschool

Datum: 15 april 2021

1. Opening

2. gesprek

Op de vragen die volgen antwoordt de wethouder het volgende.
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Wethouder Boom vertelt dat er de afgelopen 2 maanden gesprekken zijn gevoerd met Visio/Novum over de toekomst 
van de school. In die gesprekken is geconstateerd dat het schoolgebouw van goede kwaliteit is en nog lang niet 
afgeschreven. Daarnaast voorziet het schoolgebouw in een maatschappelijke behoefte. De Elanschool wil graag in 
het gebouw blijven en partijen willen daarin blijvend voorzien. Om die reden is er voor gekozen om de situatie 
conform de onderwijswetgeving te normaliseren. Het resultaat daarvan is dat gemeente eigenaar wordt van gebouw 
en grond en deze beschikbaar stelt aan Elan. De huidige onderwijssituatie blijft dan ook in stand.

Wethouder Boom stelt zich voor en heet de aanwezigen welkom in deze digitale bewonersbijeenkomst via Teams. In 
totaal zijn de bewoners van 61 adressen uitgenodigd. Onderwerp van gesprek zijn de recente afspraken die de 
gemeente heeft gemaakt met Visio/Novum over de toekomst van de school.

De locatie Trappenberg voor de Elanschool is niet overwogen omdat deze locatie in eigendom is van derden 
(noot: een projectontwikkelaar).
Er is geen (fysieke) uitbreiding van de school voorzien. Er is op dit moment ruim voldoende ruimte voor het 
huidige aantal leerlingen (noot: ongeveer 100).
Ook zijn er geen plannen voor een uitbreiding van de schoolpopulatie met middelbare scholieren (noot: de 
middelbare scholieren zijn in Bussum-Zuid gehuisvest, omdat deze goed te bereiken is met het openbaar 
vervoer).
De gemeente gaat niet schriftelijk verklaren dat er geen uitbreiding of middelbare scholieren zal/zullen 
komen. Er kan niet in de toekomst worden gekeken. Op dit moment is/zijn dergelijke ontwikkelingen niet 
gepland en worden hoogst onwaarschijnlijk geacht.
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Voor het verslag

De heer J.P. Cnossen
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Op de vraag van de heer Penissen over het gespreksverslag, antwoordt de wethouder dat het verslag in ieder geval 
rechtstreeks naar de aanwezigen zal gaan, maar dat hij het bijzonder op prijs stelt als de heer Denissen namens BPV 
Waaksaam het verslag verspreidt onder de omwonenden.

Ter vergadering worden 2 foto’s getoond van auto's die op de stoepen langszij de entree staan geparkeerd. 
Deze zijn de middag van 15 april genomen. Dit verbaast de wethouder. Afspraak is dat er van het daartoe 
bedoelde parkeerterrein gebruik wordt gemaakt. De wethouder zegt toe uit te zoeken of deze bezoekers ten 
behoeve van de school of de vaccinatielocatie aanwezig waren en aan de afdeling verkeer te vragen om 
tellingen te houden (niet in de meivakantie). Mocht een dergelijke situatie opnieuw worden waargenomen, 
dan hoort/ziet hij dat graag. Zo nodig worden fysieke maatregelen getroffen.
De overdracht van grond en schoolgebouw betreft niet meer dan dat. Het gaat dus niet om aanpalende 
gebouwen (wel het parkeerterrein), maar het huidige perceel conform de bestaande kadastrale grenzen. De 
huidige maatschappelijke bestemming blijft dus ook in stand.
Over de invulling van de rest van het terrein lopen de gesprekken nog. Dit betreft verkennende gesprekken. 
Een aanvraag is nog niet ingediend. Wijziging van het bestemmingsplan ten behoeve van woningbouw is 
een gemeenteraadsbevoegdheid. De schoollocatie is van deze ontwikkeling dus uitgezonderd.


